
Dagsorden bestyrelsesmøde Afdeling 285-0 Lejerbo Ringen 

 

Dato og tid:  
1. april, kl. 19.00 

Deltagere: Tonni, Linda, 
John, Kenneth O. og 
Kenneth B 

Sted: kontoret  
Mødeleder: Kenneth B Fraværende: Lone 

Referent: Kenneth B 
  

1. Parkering i Ringen løber løbsk, hvad kan vi gøre yderligere udover skiltningen. 

Vi må tage fat i de beboere eller folk som parkerer uhensigtsmæssigt og ulovligt. 

 

2. Der er kun én nøgle til EDB skabet. Kenneth B laver nye til resten af bestyrelsen. 

 

3. Kenneth Oldgren har udfordringer med at deltage i bestyrelsesmøderne i forhold til job, så der vil være nye 

datoer for fremtidige bestyrelsesmøder: 13 maj, 10 juni, 30 september, 11. november og 2. december. 

 

4. Nyt fra Emil:  

-Hækkene ud mod stierne er i fuld gang med at blive erstattet. Hække mellem naboer bliver skiftet når 

ombygning er færdig af hensyn til stilladser som sikkert vil ødelægge nogle hække alligevel. Beboernes 

havelåger skal bibeholdes i forbindelse med udskiftning af hækkene. 

-Vi venter på en ny akut telefon liste. 

-Emil inviteres til næste møde hvor vi må gennemgå tidligere beslutning om placering af affaldsplads til 

haveaffald bag ved nr. 103, 105 etc. Vi besluttede tidligere at beholde pladsen, men må finde en løsning som 

også tilgodeser ejendomsfunktionærernes arbejdsforhold, da dette ikke blev taget ordentligt med i 

vurderingen før. 

-Det ny cykelskur ved nr. 58 afventer maling men er en del af et forsøg i forbindelse med helhedsplanen så 

det må vente lidt endnu. 

 

5. Nyt fra kassereren:  

Vi skal huske at udfylde lejekontrakterne rigtigt ved udlejning, udlevering og returnering af nøgle, således at 

Lone kan holde regnskabet og depositum korrekt. 

 

6. Byggeudvalg: 

Byggeprojektet/helhedsplan er stadig forsinket. Bestyrelsen har kontaktet Lejerbo og afventer svar fra 

byggesagkyndig på sagen. 

 

7. Nyhedsbrev:  

Husk indlevering af emner inden d. 2. maj 2025. 

 

8. Festudvalget.:  

-De er i gang med at planlægge loppemarked samt sommerfest, nærmere dato senere. Festudvalget kan 

stadig godt bruge et par hænder mere. Henvend jer til Tonni i nr. 50.  

 

9. Evt.:  

-Rengøring: vi vil gerne bestille nyt rengøringsudstyr til fælleshuset, Tonni og Emil er på sagen, da det er 

noget uddateret. 

 

Det var alt for denne gang. 

 

Mvh. 

Bestyrelsen 


